
Bestyrelsesmøde d 22/8 – 2023 kl 19:00 

 

Tilstede: Arne, Inis og Mynte 

 

Opfølgning fra sidste møde. 

Jord bunken på p-pladsen er væk. 

Lys på gangstierne er igen tændt. (dog er 3 stk ikke tændt) Er servicecenteret klar over dette? (ved nr. 7, 10, 

12, 14 og 16 har ikke lys) 

 

1. Vi har igen talt om Servicecenteret og deres evne (eller mangel på) at reagere og afhjælpe 

beboerne med de problemer som der opstår. Vi oplever at der slet ikke sker noget når fejl bliver 

oplyst til dem. Der er ingen tilbagemeldinger til beboere. Vi ser dette som en meget stor udfordring 

og vil gerne i dialog med SC. 

 

2. Vi ser en udfordring i forhold til parkeringspladser. Der mangler pladser. Nogle boliger har mere end 

en bil holdene. Vi laver et skriv på FB. 

 

3. Vi er uforstående over for vores 2 fælles grønne områder mellem boligerne, som blev så fine i marts 

måned med flise belægning. Der er ukrudt i meter højde og vi havde forståelsen af, at der skulle 

såes græs med det samme, altså i marts måned. Vi ser det som en bekymring at det bliver dyrt at få 

renset området, planeret det og fjernet sten. Hvad er løsningen på det?  

 

4. Julehygge d 19/11-2023 kl 14:00. Er der penge til at afholde det? Ved tilmeldinger udefra, 

egenbetaling på 20,- 

 

5. Vores navne på postkasserne og ved boligerne er meget utydelige, da solen har bleget det. Vi blev 

lovet en dymo så vi kunne ordne dette, af Brian på driftmødet. Efterfølgende har vi fået besked om 

at SC står for leveringen af nye strimler med navne på. Vi afventer stadig at modtage opfriskede 

strimler med navne. Hvad er tidshorisonten for nye labels? 

 

6. Vi har stadig ikke fået repareret stolpen og fodhegnet på p-pladsen. Dette blev meldt i oktober 

måned 2022. Vi afventer stadig reparation eller information.  

 

Tak for god ro og orden. 

 


